
NO SOALAN : 261 

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN: BUKAN LISAN 

DARIPADA 

SOALAN: 

: DATO' SERI DR. WAN AZIZAH 

BIN WAN ISMAIL 
(PERMATANG PAUH) 

Minta MENTERI PERTAHANAN menyatakan berikutan penutupan 

dan penjualan Lapangan Terbang Tentera Udara Diraja Malaysia 

(TUDM) Sungai Besi, adakah Kerajaan telah mengadakan 

perbincangan dan telah mendapatkan persetujuan daripada pihak 

tertinggi tentera serta panglima-panglima Angkatan Tentera Malaysia 

(ATM). 

JAWAPAN: 

Kerajaan telah mengadakan perbincangan dan telah 

mendapatkan persetujuan dari kesemua Panglima-Panglima 

Angkatan Tentera Malaysia untuk perpindahan Lapangan Terbang 

Tentera Udara DiRaja Malaysia Sungai Besi, Kuala Lumpur. 
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